
Referat styremøte Alvøen lokalforening 23.11.2022
Deltakere:  Andreas, Stig-Viggo, Anne-Turid og Marit.

Saksnr. Sak Ansvarlig

1 Skilt på knutepunkt i Alvøen.
- Vedtatt på tidligere styremøte å kjøpe inn flere skilt,  feks.

Gosen, Mauradalen, Andersplass, Reset, Smittet, (Bakka)gjeilen,
Holmen. Nikkebakken. Gabrielsbakken., eter innspill på
facebook. Besluttet tidligere at vi bestiller ti nye skilt.

Anne-Turid
(og
Oddmund)

2 Ramsvikveien synker
- Må innhentes tilbud/vurderinger. Både entreprenør ift.

underlag/drenering og asfaltentreprenør ift. dekke. Må avklares
ansvar for grunn opp mot grunneier og hvor langt
lokalforeningen sitt ansvar går. Må ha priser/anslag på jobb klar
til årsmøtet.

- Går gjennom første tilbud/alternativer fra Revheim.  Todelt
tilbud; heving/påfyll vei og nytt dekke (ca. 200.000), få elven fra
myren/veistykket i rør videre nedover Sørehavn (ca. 400.000).
Diskuteres hva som vil være behovet, vil arbeidet på veistykket
føre til mer overvann nedover Sørehavn? Hvis ikke, er det behov
for drenering videre nedover?

- Sprengingsteknikk har også vært og sett på det, venter på tilbud
- Se om det er behov for innhenting av flere tilbud etter dette
- Lage presentasjon av alternativene/pris per oppsitter i forkant

av årsmøtet - må stemmes over.

Info

3 Hjemmesiden
- Må kjøpe nytt domenenavn, alvoen.org, da kan den publiseres

på nytt på ny adresse. Legge inn i årshjulet at betaling/fornying
av domenenavnet blir ordnet.

Andreas



4

5

6

7

Evaluering arrangement/aksjon siden sist møte
- Halloween, veldig bra oppmøte og god stemning.
- Brøyteavtale, må purres på nytt, ikke fått tilbakemelding.
- Avtalt datoer for lokalet vår 2023 (venter på tilbakemelding)
- Gitt beskjed til valgkomiteen om å starte arbeid

Neste arrangement/aksjon iht årshjul
- Sette møtedato årsmøte - gjør vi i FB-chatten
- Sende ut datoen til medlemmene og minne om fristen 31.12.22

for å sende inn saker.
- Begynne arbeid opp mot årsmøtet (regnskap, årsberetning..)

Æresmedlem
- Vi beslutter at “person” skal bli æresmedlem. Mangeårig og

særlig innsats både organisatorisk og dugnadsarbeid. Må
avklare passende gave/oppmerksomhet. Dette er startet på.

Eventuelt
- Status leieavtale bymuseet/konsertene. Stor endring i avtalen,

Stageway sin advokat har skrevet tilsvar som er sendt til
bymuseet. Skal være møte med konsertkomiteen, Stageway og
bymuseet fredag 25.11.22.

Info
Stig-Viggo

Marit

Ole-Jørgen,
Marit

Anne-Turid

Info

Neste møte: Tidlig i januar.

A= ansvarlig | B= beslutter | U= utfører | I=informeres
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ÅRSMØTE:
Fastsette dato for årsmøte B X

Valgkomiteen starter sitt arbeid B A U X

- Innkalle / Sende ut medlemskontingent AB X

- Skrive beretning A X

- Utarbeide budsjett AB U X

- Ferdigstille regnskap m/revisorberetning AB U U X



- Offentliggjøre sakspapirer inkl.
valgkomiteens innstilling

A X X

STYREMØTER:
Møteplan B A

Innkalle til styremøter A

Ferdigstille protokoll B A

Fellesmøte gammelt og nytt styre B A X

ARBEIDSOPPGAVER:
Brønnøysundregisteret AU

Avtale dager for bruk av lokalet (frist 15/6
& 15/12)

B U X X

Brøyteavtale B U X

Juletrefest BI X

Bossplukkedugnad (BIR) BI X

Dugnad BI X

Nettside betaling domene/webhost X

Konsert BI X

Korgafest BI X

Dugnadsfest BI X

Halloween BI X

Dugnadsfest barn (Bowling/Pizza) BI X

https://bir.no/aktuelt/bli-med-paa-vaardugnad/

